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Jun (Vivian) Wang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Dispute resolution 

◼ Litigation 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Wang specializes in contentious and non-contentious intellectual property issues in China, 

including IP civil and administrative enforcement, prosecution, IP licensing and transfer, review and 

negotiation of IP contracts, brand protection and anti-counterfeiting, unfair competition, domain name 

disputes, customs protection, etc.  She has solid experience in strategic protection of IP portfolios, 

trademark acquisition and IP due diligence. 

EDUCATION 
Ms. Wang graduated from Dalian Maritime University with a B.A. in International Economic Law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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王军 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 争议解决 

◼ 诉讼 

工作经历 

王军律师专长于争议、非争议知识产权法律事务，业务范围涉及知识产权民事诉讼、行政保

护及注册申请、知识产权行政诉讼及复杂争议案件、知识产权转让与许可、知识产权合同审

阅与谈判、品牌保护、不正当竞争、海关保护等。王军律师知识产权交易和尽职调查服务、

知识产权领域的谈判等方面具有丰富的实务经验。 

教育背景 

王军律师毕业于 2009 年获大连海事大学法学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


